
惠玩江西
庐山 / 景德镇 / 婺源 / 灵山 / 龙虎山 / 南昌 / 杭州
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特点美食

当地酒店
4 5+

• 婺源粉蒸宴
• 景德瓷宴

• 全程无购物站
• 江西灵山5A级旅游风景区（含上下索道）
• 灵山玻璃栈道
• 篁岭景区（含上下缆车）
• 庐山第一奇观 — 三叠泉景区（含往返电瓶车)
• 龙虎山风景区（含景区观光车，船游仙水岩）
• 西溪湿地（含游船+电瓶车）

• 庐山三石风味
• 自助火锅

联络方式 : 价格  : 出发日期  :

* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代        * 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    * 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市 .

第1天 吉隆坡 / 杭州 机上用餐

集合于吉隆坡机场，乘搭航班飞往杭州。抵达杭州萧山机场后送往酒店休息。
酒店: 杭州海百纳酒店或两岸国际酒店或马可波罗花园酒店或同级 (当地5星酒店)

第2天 杭州（2.5H）屯溪（1H）婺源 早/午/晚

早餐后，游览被誉为流动的“清明上河图”——屯溪老街，位于黄山市屯溪区中心地段，是市内有
名的小吃街、商业街。老街不宽，铺着青石板路，两侧林立着一幢幢徽派建筑，店铺便开在临街的
屋子里，出售的也都是徽州特产。随后前往湖边古村落游览（游览时间约1小时），该景区是“新
安十景”之一，结合新安江滨江景观带的建设，精心规划布局的一处具有浓郁徽州传统特色的湖边
古村落。午餐后驱车前往游览中国最美丽的田园风光游览区婺源，它素有“画乡”之誉。参观篁岭
（含上下缆车）是著名的“晒秋”文化起源地，由索道上站出发，依次走过步道上代表春、夏、
秋、冬的四个亭子和水口红豆杉林。观景台四下是层层叠叠的梯田，是一个美丽的乡村童话！然后
前往月亮湾景区拍照，月亮湾基本是前来婺源必去的一处自然景观。它有如月亮的形态、是婺源
星江河中的一片绿洲小岛，景色非常优美。晚餐后送入酒店休息。
酒店:  婺源茶博府公馆 / 婺源江湾大酒店 / 同级 (当地4星酒店)

第3天 婺源  （1H）  景德镇  （2H）  九江 早/午/晚

早餐后参观景德镇富玉陶瓷创意园, 集中国古瓷之精华，汇天下名瓷之大成，全面展示古今中外
的陶瓷文化。游览古窑+陶瓷民俗博览區（明清两朝皇帝御用瓷厂）古窑民俗博览区主要分历史
古窑展示区和陶瓷民俗展示区两块，在这里你可以看到从宋代到清代的古窑，再现了十五世纪景德
镇制瓷业的风貌，景区内的建筑多由老房子改造，让游客在古色古香中了解景德镇的陶瓷文化。
午餐后前往浔阳楼因九江古称浔阳而得名，至今已有一千二百年的历史是名人云集之地。浔阳楼
位于九华门外的长江之滨，建筑本身其实并不抢眼，它之所以出名，主要得益于《水浒传》中宋江
浔阳楼题反诗、李逵劫法场的故事，白居易的《琵琶行》也和这里有关。这些故事不仅吸引了历代
名人雅士来此题词作诗，如今也吸引了不少游客前来一睹它的真容。长江大桥(远观)江西境内第
一座九江长江大桥，1993年建成后超过南京长江大桥成为最长的公路铁路两用桥。晚餐后送入酒
店休息。
酒店: 九江山海汇大酒店 / 中海大酒店 / 星程锦龙王朝酒店 / 同级 (当地4星酒店)

第4天 九江  （1H）  新庐山  （2H）  南昌 早/午/晚

早餐后前往三叠泉景区（含往返电瓶车)，素有庐山第一奇观的美誉。三叠泉也叫三级泉、水帘
泉，它其实并非泉而是瀑布，水流从五老峰北悬崖口落下，冲击三级盘石而形成“三叠”,总落差
155米，十分壮美，有“不到三叠泉，不算庐山客”之说。三叠泉四季景色各异，一般在春末夏初
时水量较大，可以看到飞流直下的瀑布，而仲夏和严冬时雨水较少，看到的则是秀气柔美的水帘
。之后参观东林大佛坐落江西庐山脚下，大佛高48米，是至今为止最高的阿弥陀佛铜像，也是中
国唯一的露天阿弥陀佛铜像。东林大佛的整体造型吸收了龙门石窟等盛唐佛像优点，代表了当代
最高水平的宗教艺术精品。午餐后游览秋水广场位于江西省南昌市红谷滩新区的赣江之滨，与滕
王阁隔江相望，秋水广场上音乐灯光喷泉引人注目，是亚洲最大的音乐喷泉群，喷水池面积1.2万
平方米，主喷高度达128米，是南昌市一靓丽景观可以一边欣赏音乐一边观看滕王阁美景。晚餐后
送入酒店休息。
酒店: 万达诺富特酒店 / 万达美居酒店 / 锦都皇冠大酒店 / 同级 (当地5星酒店)

第5天 南昌  (2H)  鹰潭 早/午/晚

早餐后游览滕王阁江南三大名楼之首，也是南昌的地标。滕王阁的名气来自于唐初的诗人王勃，正
是他的《滕王阁序》使的滕王阁闻名于世，被称为“江南三大名楼”。然后参观梅岭-明清文化园
明清古民居博览园（明清文化园）园内有10栋古宅和16栋仿古建筑，是国家级的珍贵文物、无价
之宝。10栋古宅的历史价值、艺术价值、研究价值、科学价值在当今具有重要的意义，尤其对研究
明清文化、明清民俗的意义。午餐后游缆梅岭月亮湾山体公园月亮湾山体公园建于梅岭山腰、设
计独特，整个景区以生态环境为基底，山地文化为特色，休闲健康为主题，将项目打造成融游憩观
光、休闲运动于一体的复合型山地游憩景点。万达茂由26个“青花瓷”组成的，里面有世界级标
准海洋乐园、国际一流的电影乐园、国内顶级配置电影城、时尚美食街以及汇聚国内外时尚前沿品
牌的商业中心。晚餐后送入酒店休息。
酒店: 鹰潭维也纳酒店 / 上清湾大酒店 / 同级 (当地4星酒店)

第6天 鹰潭 ( 0.5H）龙虎山 (2.5H）上饶 早/午/晚

早餐后驱车前往龙虎山风景区(含景区观光车)原名云锦山，是中国道教发源地，道教创始人张道
陵当年就是在此修炼得道的。龙虎山的外貌和武夷山相似，都属于典型的丹霞地貌，是世界自然遗
产。镇中最值得一看的是张天师府楼台殿阁金碧辉煌，曲径回廊不计其数，是一派的祖庭，现存的
木建筑大多是清朝的古物。上清古镇已经有上千年的历史，长约2公里的上清古街上有长庆坊、留
候家庙、天主教堂等景点。沿河的吊脚楼和船埠头更让小镇显现出江南水乡的风格。午餐后乘船游
仙水岩仙水岩在龍虎山以西，古代有稱“神仙居住之地”，其中包括二十四岩和旱仙岩。二十四岩
是由二十四座大小、形態各異的山岩及其岩洞所組成的大山崖，造型奇特。当竹筏行至仙水岩时，
您便进入了泸溪河的精华景区，天造地设的【十不得美景】，让您不得不惊叹。悬棺表演崖墓葬是
古越、僚人特有的一种丧葬形式，也是我国多种葬法中最古老、最特别的一种丧葬形式。这种葬法
将棺椁置于溪流边陡峭的绝壁上，崖壁与水面几成垂直的角度，且崖壁上有自然的岩洞，便于安放
棺椁。晚餐后送入酒店休息。
 酒店: 鹰潭维也纳酒店 / 上清湾大酒店 / 同级 (当地4星酒店)

第7天 灵山景区（4H）杭州 早/午/晚

早餐后，前往参观游览小三清山之称的灵山景区（含上下索道）地处江西省上饶市上饶县北部
，有江西的“普罗旺斯”之美誉！是国家级风景名胜区和国家预备5A级旅游景区，景区里七十二
峰峰峰挺秀，被道家书列为“天下第三十三福地”因其绝佳的倒石地貌，又拥有世界罕见、国内
唯一的花岗杂岩环状山体地质构造奇观被誉为：奇石海洋，心灵之山！.午餐后前往五行栈道灵山
五行栈道以索道上站为起点。共设置24个观景平台。走在“五行栈道”上，移步换景，犹如走进
奇石海洋，在一抹抹秋色的存托下，变幻无穷的倒石被赋予了生命，赞叹大自然的鬼斧神工。途
径灵山玻璃栈道位于灵山华表峰尽头，护栏与地板皆由双层夹胶钢化玻璃构成，海拔1200米，
落差230米，让游客体验你一样的刺激感。石人峰酷似人形，高耸120余米，犹如伟大的守护神
守卫着灵山。天梯峰为灵山最高峰，峰脊有天然石阶如天梯,峰顶怪石数以万计。中华龙根俗称
华表峰称雄霸天下，是灵山的标志性特色景观之一。晚餐后送入酒店休息。
酒店:  婺源茶博府公馆 / 婺源江湾大酒店 / 同级 (当地4星酒店)

第8天  杭州 /  吉隆坡 早/午/晚

早餐后，前往参观城隍阁位于西湖旁的吴山之巅，是杭州新西湖十景吴山天风景区的重要组成部
分。它规模宏大、气势恢宏，与江南三大名楼相媲美，是登高揽胜的好去处。之后游览明清河坊
街清河坊街是杭州历史上最著名的街区，也是杭州目前唯一保存较完整的旧街区。这里是杭州人
气最旺的商业区之一，沿街的商铺是老建筑改建的，古色古香。这里各种本地小吃、老 字号、茶
楼云集，与美食街高银街近邻，无论是游客还是本地人都常来光顾。午餐后前往游览西溪湿地+
游船+电瓶车热门景点《非诚勿扰》外景地舒淇和方中信泛舟的地方。这里集合了商业区城市湿
地、农耕湿地、文化湿地于一体的国家湿地公园。晚餐后送往杭州萧山机场，程搭客机返回吉隆
坡国际机场。

第9天 吉隆坡 机上用餐

抵达吉隆坡机场，返回温馨的家园。保证自费：RM300/人
•  三叠泉景区（含往返电瓶车 )       •  龙虎山风景区（含景区观光车，船游仙水岩）
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GRACE  OF JIANGXI

Highlights :

Meal Highlights :

Mt.Lushan /  Jingdezhen / Wuyuan / Lingshan / Mt Longhu / Nanchang / Hangzhou

•  No Shopping Stop.
•  Jiangxi Lingshan 5A Scenic Area
•  Lingshan Glass Walkway
•  Huangling Scenic Area ( Include Cable Car )
•  Lushan Mountain - Three Tiled Springs ( include eco car )
•  Mount Longhu Scenic Area
  ( include eco car & Fairy Water Rock cruise tour )
•  Xixi National Wetland Park ( include eco car & cruise tour )

•  Wuyuan Fenzheng Banquet
•  Jingde Porcelain Banquet
•  Lushan Three Rock Banquet
•  Buffet Steamboat

Contact : Price : Departure Date :
* During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .
* If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.   * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to Hangzhou.Upon arrived 
transfer to check in hotel.
Hotel: Hangzhou Haiwaihai Baina Hotel / Liang'an International Hotel /
           Marco Polo Garden Hotel or similar (Local 5 stars hotel)

Day 1 KUALA LUMPUR / HANGZHOU MOB

After Breakfast, transfer to Tunxi Ancient Street, It is a pedestrian commercial street. Shops 
standing on both sides are generally of two or three floors, which feature the local Anhui style of 
stone base, brick construction and tile roof. Next we heading to Lakeside Village, it’s one of the 
Xin’an Ten Scenery with a strong Huizhou traditional characteristics of the lake ancient village. 
After Lunch, transfer to Wuyuan, it known as the "most beautiful countryside in China ".  Continue 
to Huangling Village( include cable car ), this village is full of an atmosphere of simplicity and 
elegance. The outstanding feature of this village is “Dry Crops In Autumn”. From ancient China to 
the present day, people like to dry the whole year’s produce in the sunlight in order to preserve it. 
Then we proceed to Moon Bay, the bay likes a bending moon, standing in water, quiet during four 
seasons, It’s a must visit Scenery in Wuyuan. After dinner transfer to check in hotel.
Hotel:  Chabofu Hotel or Wuyuan Jiangwan Hotel or similar  (Local 4 stars hotel)

Day 2 HANGZHOU（2.5H） / TUNXI （1H） / WUYUAN      B/L/D

After Breakfast, visit to Jingdezhen Fuyu Ceramics Creative Park, It is a specialized museum 
that shows people the developmentof Chinese ceramic. Continue to visit Jingdezhen Ancient 
Kiln + Folk Customs Museum, theattractions show you the ancient porcelain industry architec-
tures, the porcelain craft processes of the Ming and Qing Dynasties as well as traditional porcelain 
treasures. After lunch proceed to  Xun Yang Lou , Located on the Yangtze River, Xunyang Tower 
was originally mentioned in the poem of Wei Yingwu, but what made it widely known owes to the 
vivid description of the famous classical Chinese novel 'the Water Margin' (Shuihu) by Shi Nai'an. 
Then we overview the Jiujiang Yangtze River Bridge, the bridge is one of the longest continuous 
truss bridges in the world, with a longest span of 216 meters and a total truss length of 1,314 
meters. After dinner transfer to check in hotel.
Hotel:  Lushan China mountain Sea Union / Zhonghai Hotel / Starway Hotel or similar 
           (Local 4 stars hotel)

Day 3 WUYUAN (1H)  / JINGDEZHEN（2H） / JIUJIANG B/L/D

After Breakfast, visit Lushan Mountain - Three Tiled Springs ( Include return Eco Car Ride ) . 
Lushan Mountainis one of the most well known mountains in China. Lushan Waterfall - Three Tiled 
Springs is known as the first landscape in the world Lushan. Local also has said " less than 
Sandiequan, not Lushan off ". The drop of the waterfall is about 155 meters high. Continue to visit 
Donglin Buddha, seated at the northwestern foot of Mt. Lushan, the Amitabha Buddha which is 48 
meters in height, is believed to be the tallest of its kind in the world. After lunch visit the Autumn 
Water Square, Known as Asia’s largest musical fountain, the fountains at the autumn square shoot 
water at a height of about 130 metres. When columns of colourful water shoot up the sky in a 
rhythm, is when it attracts the most number of tourists. After dinner transfer to check in hotel.
Hotel:  Novotel Nanchang Wanda / Mercure Nanchang Wanda  / Jindu Crown Hotel              
            or similar (Local 4 stars hotel)

Day 4 JIUJIANG (1H)  / XINLUSHAN（2H） / NANCHANG B/L/D

After Breakfast, visit Mt Longhu Scenic Area also called Dragon and Tiger Mountain. It is the No. 
8 World Natural Heritage in China, the world geological park, national natural and cultural heritage 
site, National AAAAA scenic spot , national forest park and the national key cultural relics 
protection unit. It is also the birthplace of Taoism in China. Especially the Tianshi MansionThe 
traditional architectural styles, the delicate decorations with the red paint and so on bring the great 
honor to this mountain. Then the Shangqing Ancient Town, It gets fame not only by its unique 
historic sites but also by its long history of Taoism and simple and kind folk custom. After Lunch 
Fairy Water Rock Cruise Tour, consisting of 24 rock peaks, the Fairy Water Rock has numerous 
hang coffin groups scattered in caves on the precipitous crags. These cave tombs can be traced 
back to 2,600 year ago, leaving behind many enigmas to be exposed.Then visit the Hanging 
coffins were people believed the higher they are the more fortunate for the dead". That is why they 
chose to rest their bodies on the cliffs with the mountains and rivers around, all peaceful, beautiful 
and quiet. After dinner transfer to check in hotel.
Hotel: Vienna Hotel Yingtan International / Shangqingwan Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

Day 6 YINGTAN ( 0.5H）  / MT LONGHU (2.5H）
 / SHANGRAO

B/L/D

After Breakfast, visit to Lingshan Scenic Area ( Include Cable Car ), located in the northern part of 
Shangrao county, southeast China's Jiangxi province.The mountain is regarded as the " 33rd 
blessed place in the world ".As the holy place of Taoism and Buddhism, it is the holy mountain in 
the eyes of local people. After lunch continue to the Five Elements Walkway, starts from the 
cableway station, a total of 24 viewing platforms are set up to admiring the magical work of nature. 
Pass by Lingshan Glass Walkway, located at the end of Lingshan Huabiao Peak, the guardrail and 
the floor are made of double-layered laminated tempered glass which makes visitors feel the same 
excitement. Shiren Peak a rock who looks like a human figure, towering over 120 meters, just like 
the great patron saint guarding Lingshan.Tianti Peak, the highest peak of Lingshan, the natural 
ridges looks likes ladder.Chinese Dragon Root, it is one of the landmark features of Lingshan. After 
dinner transfer to check in hotel.
Hotel:  Chabofu Hotel or Wuyuan Jiangwan Hotel or similar  (Local 4 stars hotel)

Day 7 LINGSHAN SCENIC AREA  (4H) HANGZHOU B/L/D

After Breakfast, visit to Chenghuang Pavilion, located on the top of the Wu Hill in Hangzhou, 
Chenghuang Pavilion is an optimum spot for people to get a bird eye view of Hangzhou. It is an 
important part of the West Lake Resort and a showplace for the splendid history, culture and folk 
customs of Hangzhou.Continue to Qinghe Lane, the street is the only well-preserved part of the 
ancient city. As a miniature of the city's long history, it is the best place to embody the historical and 
cultural character of Hangzhou. After lunch visit Xixi National Wetland Park ( include eco car & cruise 
tour ) it’s famous because of movie “ If You Are the One ” . It is the first and only wetland park in 
China combining urban life, farming and culture. After dinner you will be taken to the airport and 
going back Kuala Lumpur by flight.

Day 8 HANGZHOU / KUALA LUMPUR B/L/D

Arrive home with all the sweet memories.

Day 9 KUALA LUMPUR MOB

After Breakfast, visit Pavilion of Prince Teng, the landmark of Nanchang, It is a building in the 
north west of the city of Nanchang, in Jiangxi province, China, on the east bank of the Gan River 
and is one of the Three Great Towers of southern China. Then proceed to Meiling-Mingqing 
Cultural Park, It is a national-level precious cultural relic. The value of the 10 ancient houses are 
of great significance today, especially for the study of the Ming and Qing cultures. After lunch visit 
Meiling Moon Bay Mountain Park, the whole scenic spot is based on the ecological environment, 
featuring mountain culture, and the theme of leisure and health. Next visit to Wanda Shopping 
Plaza, the plaza design is inspired by the world famous Chinese blue and white porcelain produced 
in the local Town of Jingde, Jiangxi Province.  It includes a Cineplex with IMAX cinemas, two storey 
internal retail street, food and beverage areas, a supermarket space, and a under-sea experience 
aquarium .After dinner transfer to check in hotel.
Hotel: Vienna Hotel Yingtan International / Shangqingwan Hotel or similar (Local 4 stars hotel)

Day 5 NANCHANG (2H)  / YINGTAN B/L/D

Compulsory Optional: RM300/ PAX
•  Lushan Mountain - Three Tiled Springs ( include eco car )
•  Mount Longhu Scenic Area ( include eco car & Fairy Water Rock cruise tour )


